

# 聖依納爵堂報告

(常年期第廿八主日，11-10-2020)

## 1. 為聖地募捐

基於「新型冠狀病毒肺炎」疫情，慣常於每年聖週星期五（救主受難日）為聖地的募捐，本年改於十月十一日（即本主日）的各台公開彌撒舉行。所得款項將直接寄交宗座，以支持教會在聖地推行的牧民、福利、教育和社會事工。

請各位教友於彌撒結束後，將第二次為聖地捐款投入聖堂各出口收集箱，多謝各位支持。

2. 「明愛慈善抽獎券」已開始在聖堂辦事處門外發售，每張\$20，請大家踴躍支持。聖堂善會團體可向辦事處認購！

3. 由10月18日（下個主日）開始，每主日上午8:25，本堂將有教友帶領大家頌唸玫瑰經，歡迎各位教友參與。

上述所有報告，已張貼於聖堂辦公室外報告板及上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

# **St. Ignatius Chapel Announcement**

(28<sup>th</sup> Sunday, 11-10-2020)

- 1)** In view of the Covid-19 pandemic, the annual collection for the Holy Land, customarily taken up on Good Friday, will be taken up this year on Sunday, 11 October (i.e. Today) instead at all public Masses.

The total amount collected will be sent directly to the Holy See in support of our brethren in the Holy Land and the numerous pastoral, charitable, educational and social institutions and projects sponsored by the Church there.

For this donation, please put it into the collection boxes at the entrances when you leave the chapel. Thank You.

- 2)** The Chapel is selling raffle tickets of Caritas Hong Kong at the entrance to the Chapel office today. The fund will be used for educational, medical and social benefits purposes. Please show your generous support. Thank you.
- 3)** Regarding the pandemic, all faithful should leave the church compound (as well as the school area) and avoid socializing once the Mass is concluded. Thank You!